
Technische vragen GroenLinks over RV Bijdrage in aankoop schilderij Samuel van Hoogstraten 
 
* In het voorstel wordt gevraagd om 300.000 euro uit de algemene middelen te verstrekken. Hiervan 
in de loop van de tijd 150.000 euro terug te storten, wanneer  een fonds van erven (ed) weer is 
aangevuld. Waarom de helft van het bedrag en niet de gehele 3 ton? 
Welk deel een gift en welk deel een langdurige lening zou worden, is uiteindelijk een politieke keuze. 
Als museum verwachten wij dat het realistisch is te veronderstellen dat op de lange termijn een 
bedrag van € 150.000 uit toekomstige erfenissen/legaten kan terugvloeien naar de algemene 
middelen.  

 
* Hoeveel mensen met een Dordtpas bezoeken per jaar het museum? 
 
  
 


